
 

 

 

Aan: college van B&W  

Betreft: preventie en aanpak Jeugdcriminaliteit 

 Geachte college, 

In de Gooi en Eemlander van 22 november lezen we dat uit onderzoek van het Wetenschappelijk 

Onderzoek- en Documentatiecentrum (WODC) onderdeel van het ministerie van justitie blijkt dat 

Hilversum centrum in 2019 en in het tijdvak 2016-2019 tot de 136 Nederlandse Buurten behoorde 

waar zich de meeste geregistreerde jeugdcriminaliteit voordeed. Liebergen behoorde in 2019 tot de 

top 1% buurten waar jeugdige verdachten wonen. We lezen dat vooral in het weekeinde de Groest 

en omgeving geregeld het toneel is van uitgaansgeweld. In de top 1% pleegbuurten waaronder dus 

Hilversum Centrum vindt 24% van alle jeugdcriminaliteit plaats.  

Op 7 november is het voorlichtingsprogramma over ondermijning op scholen van start gegaan, wat 

bijdraagt aan de preventie van Jeugdcriminaliteit. Bij bestrijding en aanpak jeugdcriminaliteit werken 

gemeentes samen met de politie, scholen, het jongerenwerk en speciale jeugdboa’s. 

De behandeling  van het nieuwe integraal veiligheidsplan (IVP) staan  gepland in Januari 2023. 

Preventie en aanpak van jeugdcriminaliteit maken  deel uit van het IVP 

Wij hebben daarom de volgende vragen voor het college, die wij graag beantwoord zien bij de 

behandeling van het nieuwe integraal veiligheidsplan in januari 2023. 

1. Herkent het college de uitkomst van het onderzoek van WODC? 

2. Kan het college ons inzage geven in de veiligheidscijfers van 2022? 

3. In Hilversum werd ook gewerkt met speciale jeugdboa’s, zijn die er nog? Zo nee, kan dit met 

de gestelde problematiek te maken hebben of staat dit er los van? 

4. Wat doet de gemeente Hilversum naast de voorlichting over ondermijning aan preventie? 

5. Is de gemeente bekend met het  bewustwordingsprogramma Leerling alert? 

6. Is het project “Turn -Over”  waar  de waarden van rugby ingezet worden bij preventie  van 

jeugdcriminaliteit bekend ? 

7. Wat is de rol van het welzijnswerk in de genoemde wijken en buurten? 

8. Is de huidige locatie van het politiebureau dat nu gevestigd is op de Bonairelaan van invloed 

op de toe of afname jeugdcriminaliteit? 

9. Hoe goed of slecht is de informatiepositie van de politie? 

10. Worden de ouders voldoende betrokken?  

11. Hoe staat het met de  capaciteit voor handhaving? 

 

Met vriendelijke groet namens de VVD fractie 

 

Ellis Zeeuw van der Laan  

 


